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Uram, hálát adunk azért, hogy itt lehetünk. Köszönjük a kijelentést, a megértést, mert Te a 

szívünkhöz szólsz, ezek a kijelentések odakerülnek a szívünkbe, megértést kapunk a mai 
alkalommal is, a Te szereteted vesz minket körül, amely az élő Igédből fakad. Kiárad ez a 
kenet északra, délre, keletre, nyugatra. Az ország minden tájára ez a kenet áradjon szét, Uram, 
a Te keneted, a Szent Szellemed kenete ébressze fel a hívők szívét, akik hozzád fordulnak, 
kíváncsiak az evangélium örömhírére! Nem egy hamis evangéliumot hallgatnak, hanem az élő 
evangéliumot hallgatják, Uram. Köszönöm, hálát adok neked! Köszönöm a kijelentést, a 
felismerést, hogy a hívők nem a szemnek szolgálnak, mint akik az embereknek akarnak 
tetszeni, hanem neked, Uram. Hálát adok ezért, és köszönjük a megértést, azt a szót, amit a 
szívünk ma megért a Jézus nevében. Ámen! Dicsőség legyen Istennek!  

Még mielőtt elkezdjük a mai üzenetet, szeretném, ha tennénk egy megvallást, az Úr 
kegyelméből. Mert azok vagyunk, amit megvallunk magunkról hittel, úgyhogy bátran 
mondjuk ki a mai alkalommal Jézus nevében.  

Jézus az életem Ura. Jézus, Te legyél az életem Ura! Jézus, Te vagy az életem Ura az 
életem minden területén! Szükségem van rád! Szabad vagyok a meg nem bocsátás, és a viszály 
környezetétől. Megbocsátok másoknak is, ahogy, mennyei Atyám, Te Jézusban megtetted. A 
Te szavad miatt vagyok győztes, Uram, és a Bárány vére által, és az én bizonyságtételem 
beszéde által. Veled együtt, Jézus, én is győzedelmeskedem minden nap. Meghallom a mai 
üzenetet a szívemmel. Ámen! 

A dicséret alatt a szívemben feljött valami és szeretném nektek elmondani. Hogy a 
betegség nem Istentől való. Isten nem hozott létre betegséget. Nézzétek meg az ószövet-
ségben, a világ teremtésénél, hogy melyik napon teremtette Isten a betegséget? Krisztus 
megváltott minket a törvény átkától, átokká tétetvén érettünk, mert meg van írva: átkozott 
minden, aki fán függ. Hogy az Ábrahám áldása Krisztus Jézusban legyen a pogányokon, hogy 
a Szellem ígéretét elnyerjük hit által. Továbbá, minden jó ajándék és tökéletes adomány 
Istentől való, és Ő nem kísérthető gonosszal. Dicsőség Istennek! Isten sosem gondolt arra, 
hogy felhasználjon az életedben valamit, amitől épp Ő szabadított meg. A betegség nem tőle 
való. Például valakinek egy nap szüksége lenne segítségre, és ahogy bóklászik az úton, 
megmentem az ő életét, hogy ne üsse el egy autó. Közben pedig hálás érte a szíve, boldog, 
hogy megmenekült, de a következő napokban arról kezd el beszélni, hogy szerintem ez a Laci 
ki akart lökni engem az útra! Biztos vagyok benne! Nevetséges lenne, hiszen komolyan tudja, 
hogy én voltam az, aki megmentette őt, és biztos lehet abban, hogy nem lenne szándékomban 
olyasvalami, hogy kilökjem az autó elé. Dicsőség legyen Istennek! Képtelenség, hogy Isten 
felhasználjon valami olyat, amitől az Ő hatalma és az Ő Fiának drága vére kellett ahhoz, hogy 
mi megszabaduljunk tőle. Ámen! Dicsőség Istennek! Bocsássatok meg, ezt el kellett monda-
nom. Dicsőség legyen Istennek! 

Istennek nincs szüksége a sátán eszközeire. Dicsőség Istennek! A sátán nem Isten 
kisegítője. A gonosz igazából nem is a te ellenséged meg az enyém. Ki ellen lázadt fel elő-
ször? Isten ellen lázadt fel. Te csak útban lennél. Ha a test szerint viaskodnánk, a test szerint 
ütköznénk meg, akkor azt is mondhatjuk, hogy nem lennél ellenfél, sem én. De ő nem rád 
pályázik. Ő a hitedre pályázik. Neki nem ez a problémája, egyszerűen gyűlöl. Nézd meg azt, 
hogy kellett-e valami rosszat tennie Ádámnak és Évának ahhoz, hogy megkísértessen? Semmi 
rosszat nem tettek, csak voltak az édenkertben. Aztán jött a kígyó. Jön a te életedben is majd a 
kígyó. Jézus kiment a pusztába. Csinált valami rosszat a negyven nap alatt? Nem! De jött a 
gonosz. Bocsássatok meg, hogy így mondom, de neki ez a foglalkozása. Nem tud más lenni. 
Hazudik, csal és lop. És mindaz, ami hozzátartozik, az is ugyanezt csinálja. A kérdésem csak 
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az, hogy miért akarsz te megfelelni egy ilyen világnak? Miért érzed magadat hibásnak akkor, 
amikor te az igazság szerint állsz meg, mások pedig esetleg nem azt teszik, hanem az ördög 
útját és látását vetítik, és aszerint mennek előre? Amikor pedig megütköztök, akkor elkezd 
mardosni a bűntudat, hogy lehet, hogy nem kellett volna szólnom! Szóld az Igét! Ki az, aki 
neked azt mondja, hogy ne szóld az Igét? Kitalálod azt az egyet. Szóld azt az Igét! Szóld azt a 
szót! Ami a másikban fel fogja ébreszteni azt a szunnyadó hitet, hogy csak vagyunk, és nem 
tudjuk, hogy mihez kezdjünk. Dehogynem tudjuk! Nagyon is tudjuk, hogy mi az, amit tenni 
kell. Dicsőség Istennek!  

De ehhez tudnod kell azt, hogy nem vagy többé bűnös, ha Jézus Krisztus az életed ura. 
Elengedhetetlen, hogy ezt észben tartsd. Sok keresztény úgy tekint magára, mint egy olyan 
bűnös, aki meg lett váltva. Ha úgy tekintünk magunkra, mint aki bűnbocsánatot nyert, Jézus 
megváltott, igazzá tett, kegyelemből megkaptuk, de továbbra is bűnösök vagyunk, akkor ez a 
kettő hogyan fér össze? Aki emlékszik rá, volt Kenneth Haginnek egy szolgáló konferenciája, 
ahol elmeséli azt, amikor elragadtatott, mint ahogy Pál is elragadtatott a harmadik mennybe, 
és találkozott az Úr Jézussal. Amikor belenézett Jézus szemébe, hirtelen elfogta valami, 
letérdelt a lábaihoz, és azt mondta, Uram, nem vagyok méltó, hogy az én arcomba nézz! 
Hagin elmondta, hogy Jézus olyan határozottan beszélt hozzá, ellentmondást nem tűrően 
rámutatott és azt mondta: Állj a lábaidra! De méltó vagy, mert én tettelek azzá! Mert én 
megmostalak és megtisztítottalak a drága véremmel! Ámen! Méltó vagy! Ha valaki itt a föl-
dön nem méltó, az kétféle lehet. Az egyik a gonosz, ő nem méltó. Nincs bejárása többé oda. 
Köszönet Krisztusnak érte. A másik az, aki még elveszett, neki viszont hirdetnünk kell az 
evangéliumot. Sokszor olvastam még gyermekkoromban, hogy nagyon nagy a bűnprobléma 
az egész világon. Nincsen bűnprobléma, mert Jézus elvégezte! Bűnös probléma van. A bűnöst 
pedig Jézushoz kell vezetni és megoldja a problémát. Ámen! Dicsőség legyen Istennek! 

Nincs olyan dolog a földön, amitől neked félned kellene. De ugyanakkor ez nem a te 
sikered meg nem az én sikerem, ezért ne bízd el magad, ne essél kevélységbe! De fontos az, 
hogy lásd magadat győztesnek! Nem magad miatt, hanem Krisztus miatt. Mert úgy fogsz 
cselekedni, és úgy cselekszünk mindannyian, ahogy a szívünkben gondolkodunk magunkról. 
Ha vesztesnek látjuk magunkat, akkor előbb-utóbb azok is leszünk. Meg kell ismernünk Isten 
igazságát, és el kell fogadnunk Krisztustól, ahogy Ő lát minket. Ez a lényeg, hogy fogadd el, 
amit Krisztus rólad lát! Tedd a sajátodévá! Az a te örökséged, és ne hagyd magad lebeszélni 
róla! Ámen! Dicsőség legyen Istennek! Halleluja! 

Az első igeversünk, amit már idéztem a Galata levélből.  
Galata 3,13–14. 16. 
13. Krisztus váltott meg minket a törvény átkától, átokká tétetvén érettünk; mert meg 

van írva: Átkozott minden, aki fán függ: 
14. Hogy az Ábrahám áldása Krisztus Jézusban legyen a pogányokon, hogy a Szellem 

ígéretét elnyerjük hit által. 
Dicsőség Istennek!  
16. Az ígéretek pedig Ábrahámnak adattak és az ő magvának. Nem mondja: És a 

magvaknak, mint sokról; hanem mint egyről. És a te magodnak, aki a Krisztus. 
Minket Krisztus tett igazzá. Sokat hallottam az elmúlt években, és nagyon sokat beszéltek 

keresztények is a kereszt munkájáról. A kereszt munkája fantasztikus és csodálatos! De néz-
zük csak meg, a kereszt maga a legyőzöttség helyét mutatja. Nem szabad ott maradni a ke-
reszt lábánál, hanem tovább kell menni a feltámadásig. Ámen! Dicsőség Istennek! 

A kereszt munkája csodálatos! De van tovább is. Jézus feltámadt a halálból. Ámen! 
Dicsőség Istennek! Ezt merd kimondani! Mondjuk ki együtt: Jézus feltámadt a halálból! Merd 
ezt kimondani az életedben! Hangosan, határozottan merd kimondani azt, ami hozzád 
tartozik! Azt miért merik jobban kimondani, hogy jön a negyedik hullám? Miért? Jézus 
feltámadt a halálból! Dicsőség Istennek! Ez mondat a feltámadás erejét tartalmazza. Ha te 
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nem adod fel, és a hitedben kitartasz az alapján, amit Isten mondott neked, akkor bizony, hogy 
nem állhat meg az ellenség előtted! Dicsőség Istennek! 

Van olyan időszak, a kísértés időszaka, amit az ember szívesen elfelejtene. Mert az nem 
esik jól. Senkinek nem esik jól. Aki falun gazdálkodik, tudja, hogy mennyire esik jól a 
krumplit kiásni. Az ácsoktól kérdezd meg, hogy mennyire esik jól negyven fokban a tetőn 
dolgozni. Vagy például az aszfaltozókat hetven-nyolcvan fokban forró aszfalttal dolgozni, 
mennyire esik jól nekik. Dolgoztam sertéstelepen, örültem, ha levegőhöz jutottam. Mennyire 
esik jól ez az embernek? Nem esik jól. Mégis mit hallunk a világban? „Én úgy érzem, és nem 
tehetek róla, hogy hogyan érzek!” Mondhatnám azt, hogy nem tehetek róla, hogy hogyan 
érzek, nem esik jól kiásni a krumplit! Nem tehetek róla, így érzek, nem esik jól kimenni. De 
ha nem akarod, hogy ott megrohadjon vagy eltűnjön mindaz a munka, amit te belefektettél, 
akkor ki kell menned és meg kell csinálnod. Eljött az a világ, az az időpont a földön, hogy az 
emberek túlnyomó többsége aszerint élne, ahogyan érzi magát, vagy ami őt vagy a vágyait 
teljesen kielégíti. Ha nem úgy van, akkor tönkremegyünk. Ne felejtsétek el, hogy Pálnak 
biztos nem esett jól, nem érezte úgy, hogy naponta 80-100 km-t saruban le kéne gyalogolnia, 
poros, köves úton. Biztos nem érezte úgy, hogy jólesett neki, hogy majdnem halálra kövezték. 

De volt egy elhívása. Volt egy kötelessége. Az iskolákban igen komolyan küzdünk, hogy 
elsősorban a szülőknek, tisztelet a kivételnek, másodsorban pedig a gyerekeknek kötelesség-
tudatot tanítsunk. Ehhez mi az első lépés? Nekem tennem kell! Nem az, hogy neked tenned 
kell, és bűnösök vagyunk, úgyse tudjuk pontosan mindnyájan, hogy hogy kell, hát csináljad, 
aztán majd lesz valahogy. Ez semmi. Mutatnod kell! Ha változást akarsz, változást szeretnél 
az életedben, az első lépés az nálad kezdődik. Ha változást akarsz a főnököd életében, az első 
lépés nálad kezdődik. Ha változást akarsz a munkahelyeden, az első lépés nálad kezdődik, a te 
szívedben kezdődik.  

Sokkal könnyebb kiprédikálni, vagy sokkal könnyebb pletykálkodni arról, hogy a másik 
mennyire gonosz volt. De ha visszagondolunk, Krisztus előtt egyikünk sem volt különb. Ne 
arra építsük fel az életünket, ami kártyavár vagy homokvár és szempillantás alatt összeomlik, 
hanem az élő Isten Fiára, aki meghalt és feltámadt a halálból. Aki ott van a mennyekben és 
közbenjár érettünk. El tudod képzelni, hogy ott ül a trónon, és várja azt az imádságot, azt az 
Igét, amit a 147-es zsoltárban ír, hogy beteljesítse, leküldi a parancsolatát és nagy hirtelen 
lefut az Igéje és sorban állnak azok, akik panaszkodnak. Sorban állnak azok, akik egymásra 
mutogatnak. Jézus meg lehet, hogy vakarja a fejét, hogy Atyám, ezek miről beszélnek? Én ott 
voltam lenn kétezer évvel ezelőtt. Én magam végeztem el azt a munkát. Te küldtél el. Lehet, 
hogy olyan hívőkről van szó, akik épp csak újjászülettek, vagy épphogy az Úrhoz kerültek, de 
ha olyanokról van szó, akik mondjuk pásztorok. Odamegy a trónhoz, és azt mondja, hogy 
Uram, nem tudom, mit tegyek! Egyedül vagyok, senki vagyok, bűnös vagyok, nem tudom, 
mit tegyek, elvesztettem a látásomat, az egésznek nincs semmi értelme!  

De Jézusnak van egy válasza. Menj vissza a kezdetekhez! Alapozd meg magadat újra! Én 
ugyanúgy szeretlek, mint mikor elkezdted. Ha fel akarnád adni, ne tedd! Mert nem tudok 
áldás lenni annak számára, aki feladja. Végig ki kell tartanod! Én ott vagyok, előtted megyek, 
melletted is ott vagyok és utánad is én megyek. De ne add fel! Jézus nem fog elítélni a 
panaszkodásodért, hiszen gondoljatok a Márk evangéliuma 9-es fejezetére. Mikor az apa a fia 
mellett ott volt, és szinte át tudom érezni, hogy mit érezhetett, hogy a fia beteg. Ott voltak a 
tanítványok, akik nem tudtak rajta segíteni. Az apa azt mondta Jézusnak, hogy Uram, hiszek, 
de légy segítségül a hitetlenségben, mert most ez fogott körül, de én hiszek neked! Jézus a 
mai napig ezt mondja neked, hogy bátran menjél ki és tedd a dolgodat! Ő ott van veled, Ő 
nem változott meg ebben. Dicsőség legyen Istennek! Elhiszitek ezt? Nem én mondom, az Ige 
mondja. Dicsőség Istennek! 

Legyetek bátrak! Ne azzal legyetek elfoglalva, hogy a másiknak visszaszúrjatok, ha belé-
tek szúrt. Elmegyünk a Mózes első könyvébe. Valaki azt mondja, hogy: De nem tehetek róla, 
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hogyan érzek, és ha megbántanak, kénytelen vagyok visszaadni! Tudjátok, érdekes a helyzet, 
erről Mózes első könyve, 4-es fejezetében olvasunk. Úgy szoktam mondani, hogy még csak 
négy fejezet telt el a Bibliából. A 4. verstől nézzük meg.  

1Mózes 4,4–6. 
4. És Ábel is vive az ő juhainak első fajzásából és azoknak kövérségéből. És tekinte az 

Úr Ábelre és az ő ajándékára. 
5. Kainra pedig és az ő ajándékára nem tekinte, miért is Kain haragra gerjede, és fe-

jét lecsüggeszté. 
6. És monda az Úr Kainnak: Miért gerjedtél haragra? És miért csüggesztéd le fejedet? 
Volt már az, hogy valami nem úgy sikerült, imádkoztál, hitben megálltál, és nem úgy 

érkezett a válasz, és haragra gerjedtél? Hát nekem ez nem működik! Tudjátok, nagyon poénos 
dolog az, ha el akarsz jutni Londonba, és fölszállsz a római repülőgépre. Leszállsz Rómában, 
a Ciampino repülőtéren, és elkezdesz toporzékolni, hogy nem Londonban vagyok! Ha 
Londonba szeretnénk jutni, képzeljétek el, a londoni repülőgépre kell felszállni, ami oda fog 
vinni! Nem mondhatom azt, hogy nem használom a hit alapelveit, hanem majd én kigon-
dolom, és aztán Isten a hibás azért, mert mégsem működik. Istennek vannak alapelvei. Ő nem 
változott meg. Az alapelvei ugyanúgy működnek, mint régen. Saulnak mit mondott Jézus, 
mielőtt Pál lett volna? Hogy nehéz neked az ösztöke ellen rugódoznod. Ha nem azt tesszük, 
ami Isten alapelveiben le van fektetve, hanem csak mi elgondoljuk és Isten kegyelme nagy és 
majd meglátjuk, akkor nem hibáztathatjuk Őt azért, mert nem érünk be a célba. Tudjátok, 
hogy kik teszik ezt? Akik a világból valók, és még értetlenek. Leomlik egy épület, és kér-
dezik, hogy de hát miért történt meg? Elmegy egy fiatal, és lövöldöz az iskolában, és meg-
kérdezik, de hát Isten hol volt? A válasz mindig ugyanaz. Ott, ahová tetted! Istennek az első 
helyen kell lennie! Nemcsak úgy, hogy dicsérjük az Urat, hanem fektesd le az alapelveket, a 
hit alapelveit az életedben! Miért mondom, hogy a hit alapelveit? Mert a hit, az isteni fajta és 
bibliai hit lesz a segítségedre, amikor nehézséggel szembetalálkozol. Amivel test szerint 
sosem fogsz tudni megküzdeni. De a hited Krisztus által győzedelmeskedhet! Hiszed-e ezt? 
Ámen. Dicsőség Istennek! Itt vagytok velem? Halleluja!  

Nézd meg, hogy vannak érzéseid, amelyek lehet, hogy eltompítanák a hitedet, de Isten 
szólt és már a könyv elején szólt. Nézd csak, mit mond a 7-es versben, Isten mondja Káinnak: 

1Mózes 4,7. 
7. Hiszen, ha jól cselekszel, emelt fővel járhatsz; ha pedig nem jól cselekszel, a bűn az 

ajtó előtt leselkedik, és reád van vágyódása; de te uralkodjál rajta. 
Látod, hogy mi a bűnnek a természete? Rád vágyakozik, ez a sátánnak a természete, hogy 

megkísértsen. Arra vágyakozik, hogy megkísértsen. Mit mondott Isten? Uralkodjál rajta! Ami 
azt mutatja, hogy tudsz rajta uralkodni. Felejtsd el a török és dél-amerikai sorozatokat, amiben 
a szerelmesek azt mondják, hogy nem tehetek róla, hogy hogyan érzek, mert a szerelem az 
jön, és ha megtalál, akkor nem tehetsz ellene semmit, mert ez az Univerzum egy óriási titka. 
Ezt a Biblia sehol nem írja, hanem Isten már az elején mondja, hogy figyelj, vannak bizonyos 
dolgok, amiket megtehetsz, és vannak, amiket nem. Amelyeket nem, azt is megteheted a sza-
bad akaratból, de akkor ne én legyek a hibás, ha miatta elpusztulsz! Igenis uralkodhatsz rajta 
és igenis fel lehet növekedni a hitben, a Krisztusban, hogy bizony tudjuk, hogy mivel rendel-
kezünk. Nem a szerint járunk, hogy éppen a gonosz milyen ötlettel jön elő a világban, mi 
akkor is ugyanazok vagyunk. Jézus tegnap, ma és mindörökké ugyanaz. Ámen. Mi is ezt 
képviseljük. Dicsőség Istenek! Halleluja!  

Egy képet hadd hozzak elő, ami tegnap, amíg a hatvani alkalomra készültem, jött elő 
bennem. Biztosan láttatok már természetfilmeket. Érdekes volt a számomra, hogy a hiéna az 
egy olyan fajta állat, amit semmi sem zavar, bármit megtámad, ha tudja, hogy győzhet. A 
legnagyobb meglepetésemre láttam egy természetfilmet, amiben egy egyedül lévő oroszlán 
feküdt és körbevette vagy harminc hiéna. Tudjátok, mi történt? Minden oldalról elkezdtek 
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közelebb és közelebb kerülni, és elkezdték minden oldalról megkapdosni. Az oroszlán egye-
dül volt, mindig abba az irányba fordult, hogy védje magát minden irányból. Innen kapnak 
meg, onnan kapnak meg. Végül is nem tudta, mit tegyen, de tudta, hogy támadás alatt van, és 
ha nem jön segítség, akkor valószínűleg a hiénáknak ő lesz az aznapi vacsora. Az érdekes az, 
hogy változtassuk meg most ezt a történetet. Te hívőként ott vagy, mint egy oroszlán, és jön-
nek a hiénák. A hiénák ebben az esetben a vagyon, saját dicsőség, pénz, hatalom, óriási Föld 
körüli utazások, nők, férfiak, wellness hétvégék, legjobb vacsorák, saját repülőgép. Vagy 
például a reklámok. Nézd meg, az egyik híres internetcsatornán, számold meg egyszer, hogy 
hányszor kell rákattintanod egy videóra, hogy meg tudd nézni, ha nem akarod végignézni a 
reklámokat. Mondtam is a héten, hogy nekem hét a rekordom. Hétszer kezdtem újra, mert 
mindig reklámoztak. Annyi az információ, hogy levesz a lábadról. Leülsz végre, van egy nor-
mális vígjáték a tévében, és gondolod, hogy megnézed. Végre ráhangolódsz, és egyszer csak a 
semmiből levágják és elkezd üvölteni a reklám, hogy felugrasz a tévé előtt, hogy mi van?  

Egyszerűen pénz, hatalom, ezek a hiénák. Forgatod a fejed. Az oroszlán és közted egyetlen 
nagy különbség lehet, hogy az oroszlán tudta, hogy támadás alatt van, te pedig hívőként nem 
vagy vele tisztában, hogy megpróbálják a szemedet levenni Jézusról! Mindezek megadatnak 
neked, ha Őt keressed először. Nem ezt írja az Evangélium? Jézus azt mondta, hogy keres-
sétek először Isten országát és az Ő igazságát, és mindezek megadatnak néktek. Dicsőség 
Istennek! De túlórában annyira elvonja a figyelmedet, és ha végül sok időt töltesz a fejkap-
kodásban, akkor nem veszed észre, ha valami becsúszik és megjelenik egy tünet, egy újabb 
támadás, egy rendellenesség, egy ostobaság, vagy elfogadsz egy ostoba magyarázatot a 
világból és azt hiszed, hogy helyénvaló, közben pedig hazugság. Ezek mind hiénák! Ezek 
mind piócák, amelyek megpróbálják az életedet kiszipolyozni, és elvonni a figyelmedet mind-
azokról, amik fontosak. Nem mondom, hogy ne menj be egy moziba egy filmet megnézni, ha 
van kedved, vagy ne menjél el pizzázni, vagy ne üljél fel egy repülőre, vagy ne legyen saját 
repülőgéped. Legyen, de ne járj úgy, mint az egyik pásztorházaspár az Egyesült Államokban, 
akik annyira oda voltak a házukért, hogy az lett az első helyen Isten helyett. Három év alatt 
elveszítették a házukat, mert az helyet cserélt Istennel, a mindenük a vagyonuk volt. Mi tör-
tént vele? Elveszítették.  

Emlékezzetek Nasir Siddikire, mindene a pénze volt és mindent elveszített. Aztán végül is 
senki nem ment be hozzá a nagy bálványok közül a kórházba, amikor negyven fokos láza 
volt, hanem egyedül az Úr Jézus Krisztus. Dicsőség legyen Istennek érte! Sokáig nem 
értettem, hogy miért mondta azt, amikor a felesége szklerózis multiplex beteg lett, hogy éjjel-
nappal mentek Hagin tanításai a gyógyulásról a felesége ágya mellett egy éven keresztül. Azt 
mondta, hogy ha valaki nem hitte, amit ő, akkor azt kitiltotta a lakásából. Nem értettem, és 
sokáig ez nekem nagyon szigorúnak tűnt, míg egy pár hónappal ezelőtt belémhasított. Kép-
zeld el a következőt – nem történeteket akarok mesélni, mindjárt megnézünk valamit, csak ez 
kell hozzá –, szembe kerülsz egy nehézséggel és az ember ilyenkor gyorsan imádkozni megy. 
Fogalma sincs, hogy mit tegyen, csak imádkozik ahelyett, hogy elcsendesedne és elkezdené 
dicsérni az Urat, fölgerjesztené a szívét, hogy olyan állapotba kerüljön, hogy tudjon imád-
kozni. Mert mire van szükség az imádkozáshoz? Szükség van a hitünkre. Ha nekiszaladunk 
valaminek csak úgy, akkor elveszi a kedvünket, sikertelenség ér. Föl kell gerjeszteni magadat! 
Ha rendbe hoztad magadat, leültél az imádságban és végre jól érzed magad belülről, bár 
fizikai tünetekkel még lehet, hogy küzdesz, és hálákat adsz Istennek. Megjelenik egy ismerő-
söd, aki háromezer hatszáznyolcvanhét milliárdszor megkérdezi, hogy vagy? Elmész a boltba, 
megkérdezik, hogy vagy? Felülsz a buszra, a buszsofőr megkérdezi, hogy vagy? Bemész a 
bankba, megkérdezik, hogy vagy? Az égvilágon semmi rosszat nem akarnak ezek az emberek, 
csak kedvesek akarnak lenni, mégis nem tudják, mennyit ártanak, hiszen szüntelen arra hívják 
fel a figyelmet, hogy neked valami bajod van. Tudjátok, emlékszem, amikor a feleségemmel 
Máté fiamat vártuk, és bárhova mentünk, mindenki azt kérdezte, tudjátok már, mi lesz? 
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Biztos, hogy emberkölyök lesz, dicsőség legyen Istennek, Krisztusban fog felnövekedni, és 
azért imádkoztunk, hogy először fiú szülessen, aztán pedig kislány, hogy a nagyobbik legyen 
fiú. Hát az attól is függ, hogy milyen a hasa, hogy így helyezkedik, mert ha így néz ki, azok 
fiúk szoktak lenni. 

A napokban beszélgettünk a feleségemmel róla, hogy nem csodálom, hogy Nasir Siddiki 
kitiltott mindenkit a felesége gyógyulása érdekében a házából. Nem akarnak az emberek 
rosszat, de ha meg akarsz gyógyulni, akkor menjél olyan hívők közösségébe, akik tisztában 
vannak vele, hogy mennyire fontos a Krisztusban lévő hit, a vigasztalás és a bátorítás. 
Gyakran tényleg nem akarnak rosszat, de elképesztő mértékben nagy gondot okoznak. Ahhoz, 
ha te győztesen szeretnél felállni egy-egy helyzetből, szükséged van arra, hogy időt töltsél az 
Igével, hogy időt töltsél Krisztussal, hogy talpra tudjál állni. Ne hívogass fel mindenkit, ne 
keressél nyolcvanezer embert, hogy egy akaraton legyen veled, hanem menj az Igéhez és 
keresd azt, akinek hatalma van a halálon! Most Jézus az és nem az ördög, mert Jézus legyőzte 
az ördögöt. Ámen. Dicsőség Istennek! Valamikor az ördögnek volt hatalma a halálon, de most 
már nem neki van, mert Jézus legyőzte azt, akinek hatalma volt a halálon, tudniillik az 
ördögöt. Így van? Dicsőség Istennek! Úgyhogy ha a gonosz jön, vagy a halál jön, akkor 
mondhatod, hogy Jézussal beszéld meg, mert én még ebben nem értek egyet! Halleluja! Ha 
jön egy kísértés, jön a szegénység, jön egy olyan gondolat, állj ellen a Jézus nevében, és 
mondd: Menj, az Úrral beszéld meg, mert az Úr Jézus erről mást mondott, úgyhogy indulás 
vissza! Ne fogadd el azt, hogy te tehetetlen vagy, de legyél bölcs, és ha szükséged van, menj 
el az orvoshoz! A bibliai hit az olyan valami, amit föl kell építeni. Attól, mert az egyik 
megálltál, nem automatikus, hogy a másik területen is megállsz. Kezdj el épülni, épülni és 
épülni! Ez gyakran azzal jár, hogy Istennel töltesz időt, és nem a haverjaid véleményét 
hallgatod meg.  Ez tényleg így van, és nagyon fontos. Dicsőség Istenek!  

Most nézzük meg a Bibliában, hogy milyen fontos az, hogy mi ebben hogyan látunk.  
4Mózes 13,25–31.   
25. És visszatérének a föld megkémleléséből negyven nap múlva. 
26. És menének, és jutának Mózeshez és Áronhoz, és Izrael fiainak egész gyülekezeté-

hez, Párán pusztájába, Kádesbe; és hírt vittek nékik és az egész gyülekezetnek, és meg-
mutaták nékik a földnek gyümölcsét. 

27. Így beszélének néki, és ezt mondták: Elmentünk arra a földre, amelyre küldöttél 
minket, és bizonyára tejjel és mézzel folyó az, és ez annak gyümölcse! 

Eddig stimmelt, eddig rendben volt, ebben eddig egyetértettek a többiekkel. 
28. Csakhogy erős az a nép, amely lakja azt a földet, és a városok erősítve vannak, és 

felette nagyok; sőt még Anák fiait is láttuk ott. 
Álljunk meg itt egy picit, ez olyan ismerős! Jó az a hely, ahol dolgozom, csakhogy egyedül 

vagyok keresztény, és olyan sokan vannak, akik nem hisznek! Nem tudom, hogy mit kezdjek, 
olyan rossz! Ugye ismerős ez a látásmód? Bocsánat, hogy ezt a szót használom, van ennek 
egy szaga. Ez a kétség szaga. Na ezt, ha megérzed, akkor egy Jézus légfrissítőt fújjál be! 
Ámen. Menjünk tovább: Csakhogy erős az a nép, és a városok erősítve vannak, és felette 
nagyok, sőt Anák fiait is láttuk ott. Mit tehetnél, te kis senki? Mondják így.   

29. Amálek lakik a dél felõl való földön, és hitteus, jebuzeus és emoreus lakik a hegye-
ken; a tenger mellett és a Jordán partján pedig kananeus lakik. 

A mindenségit, a kananeus mekkora nép lehet? A kananeus, aki Jézushoz ment, hogy 
gyógyítsa meg a gyerekét. Te ettől félsz? A mai világban is vannak ezek az usok, hitteus, 
jebuzeus, emoreus, kananeus. Ma is vannak ilyenek, kétségeus, hitetlenségeus, viszálykodá-
seus, ezek mind ott vannak. Hatalmeus, pénzeus, ezek is ott vannak. És akkor mit kezdhetnél? 
Én szegény, hát mekkora föld az? Mit tehetnék? Nem tudjátok azt, hogy Istennek mekkora 
kegyelme az, hogy Magyarországon ennyi ember hittel imádkozik? Hatalmas imaválaszokat 
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lehet látni, és ha nem láttál, akkor nem figyelted. Nézd meg, nagyon sok imaválasz van, 
amely Istennek köszönhető, hogy talál hitet. Dicsőség Neki!  

30. És jóllehet Káleb csendesíté a Mózes ellen háborgó népet, és azt mondja vala: 
Bátran felmehetünk, és elfoglalhatjuk azt a földet, mert kétség nélkül megbírunk azzal; 

31.Mindazáltal a férfiak, akik felmentek vele, azt mondják vala: Nem mehetünk fel az 
ellen a nép ellen, mert erősebb az nálunknál. 

4Mózes 14,6–9. 
6. Józsué pedig, a Nún fia, és Káleb, a Jefunné fia, akik a földnek kémlelői közül va-

lók voltak, meghasogaták ruháikat. 
7. És szólának Izrael fiai egész gyülekezetének, mondván: A föld, amelyen általmen-

tünk, hogy megkémleljük azt, igen-igen jó föld. 
8. Ha az Úrnak kedve telik bennünk, akkor bevisz minket arra a földre, és nékünk 

adja azt, mely tejjel és mézzel folyó föld. 
9. Csakhogy ne lázongjatok az Úr ellen, se ne féljetek annak a földnek népétől; mert 

ők nekünk csak olyanok, mint a kenyér; eltávozott tőlük az ő oltalmuk, de az Úr velünk 
van: ne féljetek tőlük! 

Amikor a kétség szavait hangoztatod, akkor mondhatni, hogy lázongsz az Úr ellen, mert 
Neki nem az az akarata, hogy te kétségben legyél. Nézzétek meg a Jakab levélben: ne vélje az 
olyan ember, hogy kaphat valamit az Úrtól, aki kételkedik. Megyünk tovább! Ne féljetek 
annak a földnek népétől; mert ők nekünk csak olyanok, mint a kenyér; eltávozott tőlük az ő 
oltalmuk, de az Úr velünk van: ne féljetek tőlük! Ámen. Na, ti vagytok azok, akik így beszél-
nek mindennap. Ámen. Halleluja! Dicsőség Istenek! Most csatoljátok be a biztonsági övet, 
mert ami most jön, az nagyon komoly lesz. Dicsőség legyen az Úrnak!  

1Mózes 14,7–10. 
7. És megtérének s menének Hén-Mispátba, azaz Kádesbe, és elpusztíták az amáleki-

ták egész mezőségét, és az emoreusokat is, kik laknak vala Haséson-Támárban. 
8. Kiméne tehát Szodoma királya, Gomorra királya, Admá királya, Ceboim királya, 

és Béla, azaz Coár királya, és megütközének azokkal a Sziddim völgyében: 
9. Kédorlaomerrel, Élám királyával, és Tidállal, Gójim királyával, Amráfellel, Sineár 

királyával, és Ariókkal, Elászár királyával: négy király öt ellen. 
10. A Sziddim völgye pedig tele volt szurokforrásokkal. És megfutamodának Szodoma 

és Gomorra királyai, és azokba esének: a megmaradottak pedig a hegységbe futának. 
Mondhatom bátran, hogy Szodoma és Gomorra jelképezi a Bibliában a mai világot, mert a 

ferdeségnek mindenféle ostobaságát fel lehet már fedezni. Mikor jött a probléma, akármilyen 
erősek lehettek, az egyetlen dolguk az volt, hogy beleragadtak a szurokba, a többiek meg 
elfutottak. Kemények, nem? Nézd meg akárcsak a reakciókat a koronavírus járvány idején, 
nagyjából háromnegyed év telt el, mikorra reagáltak rá valamit. Ez gyors, ugye? Vegyünk egy 
másik példát. Emlékeztek arra, amikor a Katrina hurikán betört New Orleans városába? Ott a 
dombon van egy sportcsarnok, ott szállásolták el az embereket. Az Egyesült Államok egy 
órási hadsereg, hat napjukba telt, mikorra vizet vittek nekik. Ez aztán gyors reagálás, nem? 
Szép. Menjünk csak egy picit tovább, van itt valami:  

1Mózes 14,13–14.  
13. Eljöve pedig egy menekült, és hírül hozá a héber Ábrámnak, aki lakik vala az 

emoreus Mamrénak, Eskol atyjafiának és Áner atyjafiának tölgyesében, akik meg Áb-
rámnak szövetségesei voltak. 

14. Amint meghallá Ábrám, hogy az ő atyjafia fogságba esett, felfegyverzé házában 
növekedett háromszáztizennyolc próbált legényét és üldözve nyomula Dánig. 

Háromszáztizennyolc emberrel megverte azt az öt királyt, akik Szodomát és Gomorrát 
megfutamították. Isten emberei, akikben Krisztus lakik, mennyivel inkább erőteljesek? Mától 
így tekints magadra, csak el ne feledkezz, hogy a hit harcát harcolod! Vagyis ez azt jelenti, 
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hogy a győztes helyéről indulsz. Dicsőség legyen Istennek! Elment Isten embere, és gondol-
koztam azon, hogy lehetett-e próbált legény? Láttuk Eger ostrománál, hogy próbált asszonyok 
is voltak. El tudod képzelni, hogy a szabóasszony egyszer csak felveszi az ollót, és nekimegy 
és kaszabolja az ellenséget? Fel tud menni és felmegy, és háromszáztizennyolccal megveri az 
összeset. Hatalmas kegyelme ez Istennek! Amikor Káleb és Józsué beszélnek, akkor ugyaner-
ről a kegyelemről beszélnek, hogy azt a látást látják magukról, amit Isten helyezett oda a 
szívükbe. Ez a látás az, amire szükséged van neked is és nekem is. Nem szaladgálunk kell és 
azt néznünk, hogy melyik hiéna éppen mit csinál? Le kell csendesedni, meg kell állni egy 
kicsit és ha kell, el kell kezdeni újra alapozni az életünket! Én szoktam mondani a helyi gyüle-
kezetekben is és itt is vállalom, hogy évente vagy másfél évente mindig visszamegyek az 
alapokhoz. Újra alapozok mindent, mert ugyanis másfél évente vagy évente újabb és újabb 
ostobaságai jelennek meg a gonosznak a világban. Szükség van a Krisztus hitére a szívemben, 
hogy mindig boldoguljak. Mindannyiunknak szükségünk van erre! Ámen. Dicsőség Istennek!  

1Mózes 14,15–16. 
15. Csapatokra oszolván ellenük éjszaka ő és szolgái, megveré őket, és űzé őket mind 

Hóbáig, amely Damaszkusztól balra esik 
16. És visszahozá mind a jószágot; Lótot is, az ő atyjafiát jószágával egybe visszahozá, 

meg az asszonyokat és a népet. 
Lót egy jó mintája annak, hogy milyen az, amikor az embert a hatalom és a vagyon, vagy a 

világ gyönyörei elbolondítják. Ha elmegyünk odáig, most nem megyünk bele, de Szodoma és 
Gomora elpusztul és az angyalok elmennek azért, hogy kiszabadítsák őt és olvashatjuk, hogy 
a vejei majdnem meggyőzik arról, hogy nem lesz itt semmi baj. Pedig az angyalok ott vannak 
a házában, akik azért jöttek, hogy elmondják, el fog pusztulni a város. Annyira megvakította 
az a fajta világ, hogy ha még angyalt küldtek is érte, alig akarta elhinni. Ez a mintám például 
arra, hogy gyakran mondják, hogy ha Isten megjelenne vagy megrázná a világot, akkor el-
hinnék? Nem hinné el a világ! Nem hinné el! Éppen ezért – ahogy Péter mondta – bizto-
sabbnak tartjuk a prófétai szót, amely minden körülmények között megáll. Nem egy látható, 
egy hallható, egy érzékelhető dolgot keresünk, amelyet kitapinthatunk, hanem a hitünkkel 
kell, hogy lássunk. Ezt a látást kell kifejlesztened magadban, ami elengedhetetlen. Menjünk el 
a Prédikátor könyvének 10-es fejezetére a 10-es vershez. Ha túl sokat kapkodod a fejed és túl 
sokat engedsz ezeknek a hiénáknak, még ha Krisztus a szívedben van is, megtompulhatsz és a 
füleid nem lesznek olyan élesek. 

Prédikátor 10,10. 
10. Ha a vas megtompul, és annak élit meg nem köszörüli az ember, akkor erejét kell 

megfeszíteni; a bölcsesség pedig minden dolognak eligazítására nagy előmenetel. 
Ha valami már nem jól megy, akkor köszörüld meg azt, menj vissza az alapokhoz! Ne 

kárhoztasd magad és mást se kárhoztassál azért, mert bizonyos helyzetbe jutottál, de a saját 
dolgaidat nézd meg, vizsgáld meg! Fontos! Építkezned kell! Dicsőség legyen Istennek! 
Mondhatjuk azt is, hogy a Krisztussal mi igen jól menő építkezési vállalkozók vagyunk, mert 
hitépítkezési vállalkozók vagyunk. Ezt a te saját döntésed alapján kell meghoznod és el-
végezned. Azért mondom, hogy kell, mert ha boldogulni akarsz és győztes szeretnél maradni, 
akkor ezt a magadévá kell tenned! A hétfői imakörön jött elő és föl is szeretném olvasni, hogy 
amilyen mértékben betölt a Szent Szellem, olyan módon tölt be Isten királysága, és amilyen 
módon magadba töltöd az Igét, olyan módon képes a Szent Szellem is betölteni. A Szent 
Szellem és az Ige egyek. Az nem a Szent Szellem, aki azt mondja neked, hogy nem kell 
imakörre járni, vagy nem kell gyülekezetbe járni! Egy szellem, de nem a Szent Szellem. 
Éppen ezért ragadd meg a hit beszédét, és ahogy Pál írta Timótheusnak, az egyedüli harc, 
amit harcolj, a hitnek harca. Ez alá ne menj semmi szín alatt!  

A hited Istennek nagyon fontos. Ő kegyelmet adott neked, és a munka oroszlánrészét így is 
Ő végzi. Nekünk azt kell megtanulnunk, hogyan fogjuk munkára azt a hitet, ami bennünk van. 
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Munkára kell, hogy fogjuk, és amikor szembetalálkozunk egy nehézséggel, akkor nem 
nekünk kell elfutni, hanem bizony szembe kell menni vele. Nagyon jó példát hallottam itt 
egyik vasárnap, nagyon megfogta a szívemet, mert pont egy ilyen helyzetbe kerültem egyik 
alkalommal, hogy ne legyél annyira közömbös, ha látod, hogy valakit vernek az utcán, vagy 
el akarnak rabolni egy kislányt, akkor végignézed, hogy én nem tehetek semmit! Ne legyél 
ilyen közömbös! De hát megsérülhetek! – és akkor inkább végignézed. Nem fogom el-
felejteni, amikor az egyik városban egy tolószékes ember, aki lehet, hogy ivott egy pohár sört, 
de volt vagy 35 °C fok meleg, és elszédült. Tehát nem egy olyan részeges akárkiről van szó, 
és a tolószékével ott, ahol nagyon forgalmas az út, ahol kamionok száguldoznak, félig lent 
volt a padkán. Szinte azt hittem, nem hiszek a szememnek, hogy átkelnek a zebrán, elmennek 
mellette, kikerülik, és mivel nem ismerik, nem nyúlnak hozzá! Van, aki azt mondja, hogy hát 
igen, Covid járvány van, nem nyúlok semmihez inkább! Jó indok egyébként, nagyon érdekes. 
Végignézték azt, hogy úgy suhant el mellette hatvannal egy kamion, hogy azt hittük, hogy 
meg sem marad a bácsi. Végül is megálltunk, fölhúztuk, betoltuk az árnyékba. Kiderült, hogy 
megivott egy pohár sört, és egy kicsit sok lett az az egy pohár sör is, mert nagyon meleg volt, 
egy kicsit a vérnyomása sem a megfelelő mértékben működött, és rosszul lett. El tudom 
képzelni, hogy nem pár percet töltött ott.  

Ne hagyd, hogy megtompuljál és el tudd fogadni egy gonosz dologra, hogy az jó, a másik 
is csinálja, és akkor az jó! Ettem már jó éttermekben rossz ételt, és ettem már rossznak 
mondott éttermekben is jót. Azt mondja Jézus, hogy ne mondjátok a rosszat jónak! Képzeld 
azt el, hogy egy romlott húsra azt mondod, hogy finom, kóstold meg! Megkérdezik tőled, 
hogy te megkóstoltad? Nem, de te kóstold meg! Úgy szokták mondani, hogy akinek ilyen 
barátai vannak, ellenségekre nem nagyon van szüksége. Képzeld azt el, hogy elkezdesz 
beletompulni. Ne hagyd! Jön az a gondolat, hogy a másik sem teszi, miért pont neked kellene 
megtenned. Ha majd a másik életét éled, akkor szólj! A saját életedet éled, éppen ezért, hogy 
mondja az Ige? A szemeidet magad előtt tartsad, ahogy írja a Példabeszédek könyve! Magad 
elé! Kizárólag azt figyeld, hogy a te dolgaid rendben legyenek, és ha tudsz valakinek segíteni, 
aki elfogadja tőled a segítséget, akkor segíts! 

Prédikátor 11,3–4. 
3. Mikor a sűrű fellegek megtelnek, esőt adnak a földre; és ha leesik a fa délre vagy 

északra, amely helyre leesik a fa, ott marad. 
4. Aki a szelet nézi, nem vet az; és aki sűrű fellegre néz, nem arat. 
Ha azt nézed, hogy a másik miként vet, vagy a másik megteszi-e, akkor te nem fogsz 

növekedni. Ez egy kemény mondat lesz, de mindannyiunkra, rám is ugyanúgy érvényes. Ha 
azt várod, hogy valaki majd elmegy neked segíteni és addig te nem csinálsz semmit, akkor 
mondom neked, hogy az életben nem fogsz semmit tenni. Mert ha nem kezdjük el használni, 
amink van, sohasem lesz dicsőséges Isten számára. Ez így van! A hit egy cselekedet. Majd, ha 
meglesz az új Porsche Carrerám, akkor majd tudok menni evangelizálni. Milyen jó lesz az, 
hogy nyitott tetős autóval bevonulok és látják, hogy ez az Úr dicsősége, hogy egy Porsche 
Carrerával megyek el evangelizálni. Amíg nem lesz, addig nem megyek! Mondom testvér, 
hogy nem lesz sohasem Porsche Carrerád, ha nem indulsz el a Trabanttal. Nagyon lényeges! 
Aki ismeri a Polski Fiat léghűtéses változatát, akkor tudja, hogy kihívás Pétervásáráról Egerbe 
bemenni a szerpentineken, nyáron, 30 °C fokban, ugyanis fölmelegedett a motor és az első 
kanyaron sem jutottam túl, mert leállt a kocsi. A rekordom kb. nyolc alkalom volt, hogy 
próbálkoztam kimenni a parton, de nem sikerült. Voltak alkalmak, amikor nem jutottam be 
Egerbe. De hála Istennek, hogy amikor volt eggyel jobb márkájú autóm, akkor abban bíztam, 
hogy ez most már kimegy a parton. Amikor elmentem autót vásárolni, akkor a kitételek között 
kettő volt, az egyik, hogy beférjen a gitárom, a másik, hogy kimenjen a parton. Tudom, hogy 
ha elmész egy autókereskedésbe, ez viccesen hangzik, de akkor ennyire futotta. De azt hasz-
nálnunk kellett. Tudjátok, mennyire érdekes, hogy hétről hétre megtelt az autó kórházi szol-
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gálókkal! Nem tudom, hogy fértünk el, a mai napig gondolkozom rajta, hála legyen az Úrnak, 
hogy rendőr nem állított meg. De megtelt hétről hétre és mehettünk. Nem felejtem el az 
alkalmat, amikor az intenzív osztály zárva volt a kórházi szolgálók előtt, és vezetést kaptunk 
arra, hogy menjünk föl. Fölmentünk a második emeletre, ott volt akkor egy új szárnyban, 
fölmentünk és imádkoztunk. Annyit tettünk az ajtónál, hogy imádkoztunk és kértük Istent, 
hogy nyissa meg az ajtót, hogy be tudjunk menni. Két hétre rá szóltak, hogy mehetünk be 
szolgálni. Beöltöztünk maskarába, és ahogy elmondta a szolgálótestvér, hogy én akkor a kó-
mában lévőkhöz nem tudtam bemenni, egy orvossal beszélgettem a bejáratnál, és evan-
gelizáltunk felé is, és ő elmondta, hogy akiért imádkoztunk a Jézus nevében, az két nap múlva 
fölkelt a kómából. Dicsőség legyen Istennek!  

Éppen ezért Isten nem arra küldte a gyógyítását, hogy parkoljon a szekrényben, hogy 
parkoljon a pályán, hanem azért, hogy a Gyülekezet használja a világ felé, hogy az embereket 
meggyógyítsa a gyógyítás üzenetével, a Jézus feltámadásával, hogy van bizony megoldás! Az 
isteni fajta hit, a bibliai hit a talpára állít mindenkit, aki munkára fogja és elfogadja azt, amit 
Isten mond. A múlt héten is volt egy olyan mondat, ami megragadott, le is írtam, legyen 
Istennek dicsőségére, hogy ha nem fogadjuk el Jézus Krisztus áldozatát, akkor Isten nem tud 
segítségünkre lenni. Hát gyere, majd segít neked valaki! Nem fog tudni, ha a Jézus Krisztus 
áldozatát nem fogadod el, akkor onnantól kezdve az csak egy ténfergés lesz. Lehet, hogy 
ideig-óráig megoldod a helyzetet, de azt veszed észre, ha visszanézel, hogy éveken keresztül 
csak kínlódás ment. Fogadd el az Ő kegyelmét és kezdd el, ne csak hallgatni az Igét, hanem 
meghallani is azt, amit Ő ma neked mond! Megkérdezik tőled, hogy hallottad a vasárnapi 
prédikációt? Igen, hallottam. A kérdés nem ez. Ma meghallottad-e, amit Isten neked akart 
mondani? Ez a kérdés, hogy a mai nap, mai reggel, amikor fölkelsz vagy eljössz a gyüleke-
zetbe, vagy bármikor, amikor Isten szólni akar hozzád, akkor azt meghallod-e? Dicsőség 
Istennek!  

Volt olyan, hogy hallgattam a prédikációt és valahogy túl elfoglalt voltam a gondolataim-
ban, mindenfélén járt az agyam, ugye a hiénák, és kérdezték tőlem, hogy na, jó volt az 
istentisztelet? Azt mondtam, hogy meg fogom hallani. Nem értették, hogy mire mondom. 
Meg fogom hallani, mert erre van a hitem, hogy akkor is meghallom az üzenetet, és akkor is 
meghallottam. Mert úgy kell bejönni ide, hogy Uram, ide a szívembe szeretnék kijelentést 
kapni, és ma is meghallom a Jó Pásztor hangját és az idegenét nem követem! Mondjuk ki 
együtt: Meghallom a Jó Pásztor hangját, meghallom az én Uram hangját, és az idegenét nem 
követem, a Jézus nevében. Ámen. Dicsőség legyen Istennek!  

Az utolsó részhez fogunk lapozni a mai napon.  
Lukács 17,11–19. 
11. És lőn, mikor útban volt Jeruzsálem felé, hogy Ő Samariának és Galileának köze-

pette ment által. 
12. És mikor egy faluba bement, jött elébe tíz bélpoklos férfi, kik távol megálltak: 
13. És felemelték szavukat, mondván: Jézus, Mester, könyörülj rajtunk! 
Álljunk meg itt egy picit! Találkozni fogsz emberekkel és lehet, hogy az emberek egy 

része idáig eljut, hogy azt mondja, segíts nekem, de van tovább is, nézzük csak meg! 
14. És mikor őket látta, monda nékik: Elmenvén mutassátok meg magatokat a papok-

nak. És lőn, hogy míg odamenének, megtisztulának. 
Jézus nem volt kíváncsi a családi hátterére, arra sem volt kíváncsi, hogy mennyi gonoszt 

követett el, nem volt arra kíváncsi, hogy milyen az öltözete, mosott-e reggel fogat, megfésül-
ködött-e. Egyet tudott, hogy hittel odamentek, és azt mondta nekik: mutassátok meg magato-
kat a papoknak. 

15. Egy pedig őközülük, mikor látta, hogy meggyógyult, visszatért, dicsőítvén az Is-
tent nagy szóval; 
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Ha megnézed a címet, a tíz leprás meggyógyítása. Hány leprás gyógyult meg? Tíz. Mennyi 
ment vissza? Egy. Mit gondoltok, Isten nem gyógyította meg a többit, hogy azok nem mentek 
vissza? De meggyógyította! Jézus utána azt mondta, hogy nem szégyellitek magatokat, hogy 
nem jöttetek vissza, na, megálljatok csak, úgy megátkozlak titeket, ellene imádkozom? Nem 
mondott ilyet! 

16. És arccal leborult az Ő lábainál hálákat adván néki: és az samariabeli volt. 
17. Felelvén pedig Jézus, monda: Avagy nem tízen tisztulának-é meg? A kilence pedig 

hol van? 
18. Nem találtattak, akik visszatértek volna dicsőséget adni az Istennek, csak ez az 

idegen? 
19. És monda néki: Kelj föl, és menj el: a te hited megtartott téged. 
Legyen ez egy példa arra, hogy ne kezdjük el az embereket vádolni azért, hogy ha meg-

gyógyulnak és nem jönnek vissza a gyülekezetbe. Nagyon sok ilyet láttam az évek alatt és 
biztos vagyok benne, hogy ti is láttatok, de nem kell őket vádolni! Vádolja őket éppen eléggé 
a lelkiismeretük, vagy a saját gondolkodásmódjuk, vagy éppen vádolják ők a másik embert és 
ezáltal ők vádoltatnak. Mert amilyen mértékkel mérsz, olyan mértékkel mérnek neked. Ezt a 
kegyelmet és hitet tartsd fönt! Nem kell torzsalkodni, nem kell belemenni vitákba. Volt egy 
ilyen mém: „Odament egy százharminc éves bácsihoz egy riporter és megkérdezte, hogy 
Bátyám, mi a hosszú élet titka? Azt válaszolta neki, hogy nem kell vitatkozni az ostobákkal. 
Mire a riporter azt mondta, hogy nem értek egyet! Mire az öreg: Igazad van.” Nem kell 
torzsalkodnod senkivel! Semmin nem fog változtatni egyébként. Igen, tudom hogy van az az 
érzés, amikor a gyomrod úgy összeszorul, de te uralkodjál rajta! Ne azért uralkodj, mert neked 
jó kereszténynek kell lenned. Nem azért, hanem azért, mert szereted az Urat. Nem a magad 
dicsőségére teszed azt meg, hogy szeretetben jársz és az Igét használod, hanem az Övére. 
Mert azért járunk szeretetben Isten kegyelméből, hogy Isten arassa le a dicsőséget. Nem ezt 
írja az Ige, hogyha egymást szeretni fogjátok, az dicsőség Istennek?  

Itt szeretnék megemlíteni valamit. Nekem is volt olyan alkalom, hogy el kellett mondanom 
valakinek, hogy figyelj, megmérgezed a többit, ne gyere ide vissza! Szeretünk, de azt, amit 
csinálsz, azt nem szeretjük. Mert elhívod az embereket, leülsz velük beszélgetni és mindenkit 
kibeszéltek. Megmérgezed a munkát, amit itt Krisztus végezni szeretne. Biztos ismeritek ezt a 
szokást, hogy ilyenkor rámondják, hogy nem jársz szeretetben! De pontosan azt teszem, sze-
retetben járok a többiekkel és veled is, mert ha nem járnék szeretetben, akkor nem saját lábon 
mentél volna le a lépcsőn. Ugye? Szeretetben elmondtam, hogy sajnos nem lehet. Gyakran ezt 
a kettőt az emberek összekeverik. Azt mondják, hogy ez én vagyok? Nézd, téged Isten szeret, 
de lehet, hogy azt, amit teszel, azt nem! Lehet, hogy valaki éppen hölgyeket futtat, és 
rámondják: hú, bűnös életet él! De attól Isten szereti, csak amit tesz, azt nem. A kettő között 
nagy a különbség! Az emberek manapság mindent összemosnak.  

Ne felejtsd el, lássál tisztán! Teljesen mindegy, hogy mivel vádolnak meg, ha te Isten 
szeretetének útján tudsz előre menni és a hitben növekszel, akkor nincs, ami megálljon 
előtted! Csak tegyed az Úrnak, amit Ő meghagyott neked, hallgasd az Ő beszédét, az Ő 
szavaira figyelmezz, és ne hagyd, hogy a hiénák, kiszipolyozzanak! Legyél bölcs, hozz meg 
egy döntést, még akkor is, ha az nehéz! De ha már meghoztad, akkor kérd Istent, hogy a 
javadra fordítsa mindazt, ha úgy érzed, hogy bizonytalan voltál. De az alapvető, hogy mérges, 
haragos, bizonytalan időszakban ne hozzatok döntést. Soha! Mert az aztán kellemetlen 
következményekkel járhat. Saját tapasztalatból mondom, hogy nem hozunk döntés mérgesen. 
Soha! Elmegyünk és lecsendesedünk. Itt azért jó, mert szerintem itt rajtam kívül senki nem 
szokott mérges lenni, nincs olyan helyzet, hogy ilyen legyen. Dicsőség legyen Istennek!  

Nézzétek meg, hogy Jézus nem vádolta azt a kilencet, aki nem ment vissza. Nem örült 
neki, de nem vádolta őket. Ne vádolj senkit! Volt olyan kollégám, aki mellé nem tudtam 
leülni enni, mert állandóan belekötött abba, hogy mit eszem. Nem viccelek! Nem haragudtam 



Krisztus Szeretete Egyház, XX. Budapest, Pesterzsébet, Török Flóris u. 76. – www.ksze.org 
 

 

érte, de állandóan azt vizsgálta, hogy mi van a tányéromban. Mindig szelíden megkérdeztem 
tőle, hogy te nem vagy éhes? Gondoltam, legalább enne, addig sem beszélne. Nem, mindig 
azt nézte, hogy ez hizlal, az puffaszt. Ettől meghízol, az nem tesz jót az idegrendszernek. 
Mondtam, hogy tudok valamit, ami nem tesz jót az idegrendszeremnek, de az nem a rizs! 
Áldd meg az ételt, és fogyaszd el kellő hittel! Nem egyforma az ízlésünk, de egyben egyfor-
mák lehetünk, hogy hálákat adunk annak, aki megváltott minket. Neki adhatunk dicsőséget! 
Halleluja! Azért mindig kérdezzétek meg Istentől, hogy itt van-e az ideje, hogy másokat 
kiigazítsunk, vagy esetleg beleszóljunk dolgokba attól függetlenül, hogy nem kértek minket. 

Apostolok cselekedetei 28,3–6. 
3. Mikor pedig Pál nagy sok venyigét szedett és a tűzre tette, egy vipera a melegből 

kimászva, az ő kezére ragada. 
4. Mikor pedig látták a barbárok az ő kezéről függeni a mérges kígyót, mondják vala 

egymásnak: Nyilván gyilkos ez az ember, kit nem hagya élni a bosszúállás, noha a ten-
gerből megszabadult. 

Itt most nem Pálra szerettem volna felhívni a figyelmet, hanem nézd meg, hogy az embe-
rek hogyan vélekednek? Fogalmuk nincs arról, hogy mi a helyzet. Van egy elképzelésük, van 
egy észrevételük, egy látásuk, de hogy az igaz-e, azzal már nem foglalkoznak. A lényeg, hogy 
azt el kell mondani a másiknak, mert nem is tudom, mit okoz, ha nem pletykálhatom el azt a 
rossz dolgot! Azt mondja, hogy nyilván gyilkos ez az ember. Hát persze, ki szabadulna meg 
egy hajótörésből és etetné meg a környező sokaságot, mint egy gyilkos? Egyértelmű, 
nyilvánvaló. Azt mondja, hogy nem hagyja élni a bosszúállás, mert a tengerből megszabadult. 

5. De néki, minekutána a kígyót lerázta a tűzbe, semmi baja sem lett. 
6. Azok pedig azt várták, hogy ő meg fog dagadni, vagy nagyhirtelenséggel halva ro-

gyik le. Mikor azonban sok ideig várták, és látták, hogy semmi baja nem lesz, megvál-
toztatva értelmüket, istennek mondják vala őt. 

Itt valaki azt várja, hogy elpusztuljál. Nem az, hogy odamegy segíteni, hanem várja, hogy 
mikor pusztulsz el. Képzeld el, mintha süllyedne egy hajó, ott van a part mellett, te tudsz 
úszni és azt nézed, hogy na, ki tudtok jönni? Nem tudsz úszni? Ez kár, ez baj, milyen jó lett 
volna, ha megtanulsz úszni! Na, kijön? Nem jön ki? Hát, ez van, biztos gyilkos ember! Nem 
inkább segíteni neki, vagy megnézni őt? Ezeken mindig jót mosolygok. Tudjátok, miért? Mert 
amikor elmegyek dolgozni, vagy kimegyek a világba, ezt látom. A tehetetlenség, az ostoba-
ság, és a hanyagság szellemét. Ezt lehet látni. Ilyenkor mindig mosolygok, eszembe jut ez az 
igevers. Ilyenkor mit kell tenned? Na, ilyenkor jársz Isten kegyelmében. Miért? Figyeld! 
„Mikor azonban sok ideig várták, és látták, hogy semmi baja nem lesz, megváltoztatva értel-
müket, istennek mondják vala őt.” Hát ennyit adjál a világ véleményére! Egy szempillantás 
alatt megváltozik. Látják Isten dicsőségét és minden megváltozik. Így lesznek az emberek 
hívőkké. Te vagy a bizonyságtétele Jézusnak meg én. Dicsőség Istennek! Ezt lásd magadról, 
és a másik, aki melletted van, ő ugyanolyan jó! Dicsőség Istennek! Itt ezt nézheted, azok 
pedig azt várják, hogy valami rossz fog történni. A híradókban vagy az újságokban azt érzé-
keled, hogy van, amikor már nincsen témakör és érzed, hogy csak odaírtak valamit. Te érzed a 
levegőben, hogy szinte azt várják, hogy történjen valami rossz, és végre leírhassák. Ezért ne 
olvasd el ezeket, hanem olvasd az Evangélium örömhírét! A világban van egy ostobaság, de 
az így meg tud változni egy szempillantás alatt! Jézus mindörökké ugyanaz, Ő nem változik, 
de amint látod, a világ változékony. Ezért van az, amit a legelején mondtam, hogy nem 
szemnek szolgálunk, hanem Istennek szolgálunk. Ne akarjál a szemnek szolgálni, mert ők 
változnak, ők úgy változnak meg, ahogy látják a bizonyságokat! Lehet, hogy látják a 
bizonyságot és hívőkké lesznek, de lehet, hogy jön a sátán és megpróbálja a magot ellopni a 
szívükből, és mi történik? Újra visszaesnek. De Isten mindenkinek meghagyta, hogy kijöhet a 
kételkedés idejéből.  
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Jakab apostol levelére fogunk menni és az 1-es verstől fogom felolvasni a 8. versig. Jól 
figyeljetek! 

Jakab 1,1–8.  
1. Jakab, Istennek és az Úr Jézus Krisztusnak szolgája, az elszórtan levő tizenkét 

nemzetségnek; üdvözletemet. 
2. Teljes örömnek tartsátok atyámfiai, mikor különféle kísértésekbe estek, 
Ha van kísértés, van hit, nincs kísértés, nincs hit. Ha már van kísértés, az azt jelenti, hogy 

ott van a gonosz, aki lopni akar, de te ne hagyd, hogy ellopja! Ez olyan, mint amikor a 
kisgyereket tanítod malmozni, vagy sakkozni. Ezt ideteszed, ezt leütöd, ide jön, elveszed, 
arrébb lépsz. Tanítsd meg a szívednek, hogy amikor történik egy gonosz dolog, az nem fel-
tétlenül azért van, mert jaj, ez is csak azért van, hogy nekem ne sikerüljön, bezzeg a másiknak 
sikerül! Az azért van, mert már van hited, és jött valaki lopni. Állj meg a hitedben!  

3. Tudván, hogy a ti hiteteknek megpróbáltatása kitartást szerez. 
4. A kitartásban pedig tökéletes cselekedet legyen, hogy tökéletesek és épek legyetek, 

semmiben hiányt ne szenvedjetek. 
Kitartás. Visszautalok a krumplis földre. Emlékszem kilencévesen az első zsák krumplira, 

amit ki kellett ásnom, az egy kínszenvedés volt. Mindent kitaláltam, csak hogy ne kelljen 
odamennem. De miután minél többet dolgoztam kint, annál jobban megtanították, hogy 
kitartó legyek. Elkezdtem fetrengeni, meleg van, szomjas vagyok! Még volt olyan, hogy oda 
is mentem, hogy de hát mit kezdjek magammal? Képzeld el, elvisznek dolgozni és fölteszel 
egy ilyen kérdést a munkavezetőnek. Mit kezdjek magammal? Gondolhatod, mennyire örült 
neki! De amikor már negyedjére mentem, akkor már vittem azokat a zsákokat. Két-három nap 
is mentünk és segítettünk, és csináltuk. De ha nem kezded el, és nem szánod rá magad, nem 
fogsz növekedni. Van, aki az alapján lép előre, hogy mennyire sikeres, amit csinál. Hát, drága 
testvérek, nem, mert nincs akkora gyülekezetünk, mint amott, ott vannak nyolcezren egy nagy 
teremben, vagy hatvanezren egy teremben, az mekkora gyülekezet! Honnan tudod, hogy ott 
mi van? Ha az alapján lépsz előre, hogy mit tapasztalsz, hogy mennyire vagy sikeres, akkor el 
foglak keseríteni, a tapasztalatok nem mindig mutatják azt, hogy te mennyire vagy sikeres. Ha 
reggel munkába kell menni, és valaki például hajnalban kel, a végtagjai nem biztos, hogy 
abban fogják támogatni, hogy olyan jólesik elmenni dolgozni.  

Képzeld el a következő szituációt! Tél van, esik a hó, a kandallóban még lobbog a tűz, ott 
lógnak a zoknik a kandalló fölött. Kinyitod a hűtőt, ott van még a pulyka, még látod a 
süteményt. A kutya is alszik ott bent a zsámolyon szépen, még horkolnak is ráadásul. Neked 
el kell menned, te vagy az aznapi járatnak a buszsofőrje és négykor már kelsz. Na, akkor 
kérdezd meg magadtól, hogy mennyi kedved van aznap munkába menni! Még sötét van, hull 
a hó, semmi kedved, de el kell menned dolgozni. A tapasztalataid nem azt mutatják, hogy 
annyira sok kedved lenne hozzá. Ezért a hited növekedését soha ne a kedved határozza meg, 
hanem az, amit Jézus mondott, hogy ha Vele mész, akkor Ő el fog téged vezetni a megfelelő 
úton, és bizony a te hitednek megpróbáltatása kitartást fog szerezni.       

5. Ha pedig valakinek közületek nincs bölcsessége, kérjen Istentől, aki mindenkinek 
készségesen és szemrehányás nélkül ad; és megadatik néki. 

6. De kérje hittel, semmit sem kételkedvén: mert aki kételkedik, hasonlatos a tenger 
habjához, amelyet a szél hajt és ide s tova hány. 

7. Mert ne vélje az ilyen ember, hogy kaphat valamit az Úrtól; 
8. A kételkedő, a minden útjában állhatatlan ember. 
Dicsőség legyen Istennek! Egy jó bizonysággal szeretném zárni. Éppen egy olyan lehe-

tetlenek tűnő helyzetbe kerültünk mi is, hogy tetőépítésbe fogtunk, és aki tudja, a szakmában 
van, vagy hallotta a hírekből, bizonyos tételben faanyaghoz jutni nem volt egyszerű, akár 
országos tekintetben is. Hiszen a duplájára, vagy másfélszeresére emelkedett fel a faanyagok 
ára, és voltak olyan faanyagok, amelyeket az országban nem is lehetett kapni. Képzeljétek el 
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azt, hogy az szükséges ahhoz, hogy befejezzék a tetőnek a szerkezetét. Fölhívtam egy céget itt 
Budapesten, és képzeljétek el, hogy húsz céget hívtam fel, és mindenki azt mondta, hogy ne is 
álmodjon róla, olyan nincs! Még, aki Szlovákiából rendelte a faanyagot, az is azt mondta, 
hogy hát nem biztos, hogy beérkezik a Magas-Tátrából! Nagyon hosszú, nagy faanyagról van 
szó és elképesztő ára van. Megegyeztünk egy akaraton, hogy akkor is megérkezik a Jézus 
nevében, mert arra szükségem van, és nem lehet másképpen! A következő három nap során 
csak olyan telefonok érkeztek, amiben megpróbáltak róla lebeszélni, hogy felejtsem el, 
helyettesítsem mással. Mondom, köszönöm, nagyon kedves, hogy megpróbál lebeszélni, de 
valahol az nekem már úton van, én abban hiszek, hogy ez nekem megvan. Dicsőség Istennek, 
már be is van szerelve. Hálákat adunk az Úrnak érte! Nem az én kegyelmem, Isten kegyelme. 
Már megvan.  

Ne add föl, mert megvan! Utána, amikor azt gondolod, hogy föllélegezhetsz, akkor gondolj 
arra, hogy jön a következő projekt. A hit projekt. Menjél, menjél és növekedjél! Nincs olyan, 
hogy nincs! Te képes vagy megállni Isten kegyelméből, és ha egyszer kértél valamit Istentől, 
akkor emlékeztesd magad arra, hogy ott azt elmondtad, és hálákat adsz érte. Ha bármi mást 
próbálnál kimondani, harapj rá a nyelvedre! Mit mondott Pál hajótörés közben? Hiszek az 
Istennek, hogy úgy lesz, amint nékem megmondatott. Ez a te örökséged. Jusson eszedbe, Áb-
rahám háromszáztizennyolc emberrel elment Isten kegyelmével. Krisztus feltámadt a halálból. 
Halleluja! Dicsőség legyen Istennek! Hatalmas kegyelem ez! Ezt ne adjátok oda semmiért, ne 
legyen olyan hiéna, ha találsz egyet, azonnal irtsd ki! Ha észreveszed, hogy már valamire 
jobban figyelsz, búcsúzz el tőle, mert elvonhatja a figyelmedet!  

Itt tudom mondani például, ha van valaki – most nem akarok utalni senkire, mert bárkivel 
előfordulhat –, aki túl sokat mobiltelefonozik. Én soha nem akadályoztam azt például, hogy 
valaki a Bibliáját mobilon nézze. Semmi gond nincs ezzel, ez egy jó dolog. De talán azért, 
mert nekem szakmámba vág, de nekem mindig másabb, amikor lapozgatom a papírt, leülök és 
elgondolkozom. Az elektronikus eszközök például engem mindig arra sürgetnek, hogy 
gyorsan, gyorsan, húzd le, csináljad! Ha ezt a Bibliát a kezembe veszem és leülök, akkor na, 
most mondjad, hogy gyorsan! Dicsőség Istennek! Halleluja!  

Álljunk föl és megtesszük a megvallásainkat a mai napon is. Dicsőség Istennek! Aki 
először van és Jézust még nem vallotta meg élete Urának, Megváltójának, akkor most 
megteheti. Halleluja!  

Vannak olyan videók, és vannak olyan dolgok az interneten, amit nem biztos, hogy 
érdemes megnézni, mert mérgező lehet! Hallottam például az oltással kapcsolatban, hogy 
valakik elkezdtek beszélni róla, hogy a fenevad bélyege. Mondtam valakinek, hogy ahhoz 
kéne a fenevad is, de nem jöhet elő. Mert nem jöhet elő, mert amíg a Gyülekezet itt van, hogy 
gondolja ő azt. Azt mondja: nem úgy van az! Ne próbáljátok már elhinni azt például, hogy a 
gonosz az titeket majd elpusztít! Ha így gondolod, akkor túl sok hollywoodi filmet néztél 
meg. Nem így van. Ő le van győzve, és csak annyit tud rabolni az életedből, amennyit te 
megengedsz neki! Úgyhogy nagyon szépen kérlek benneteket, ne működjetek együtt vele! Jó? 
Hanem Jézussal működjetek együtt, mert az Ő Igéje élő és ható! Ámen. Ezt fogjuk 
megvallani. Dicsőség Istennek!  

Beteljesedtem Isten akaratának megismerésével minden szellemi bölcsességben és 
megértésben. Számomra az Ő akarata jelenti a boldogulást. Én hiszem, hogy Jézus Isten Fia. 
Hiszem, hogy Jézus meghalt a bűneimért, és hiszem, hogy feltámadt a halálból győztesen 
azért, hogy én igaz legyek. Kérlek, Jézus, legyél az én Uram, legyél az én Megváltóm, és 
Gyógyítóm! Jézus, Te vagy az én Uram, csak Neked adok engedélyt az életemhez. Senki 
másnak nincs hozzáférése, csak Neked! Köszönöm, Uram, mert meg vagyok váltva és Te vagy 
az örök élet. Ámen. Halleluja!  

Majdnem elfelejtettem mondani, képzeljétek el, hogy nemrég hallottam, hogy egy riporter 
valakivel beszélgetett arról, hogy az Egyház dolga – itt a nagy egyházra, Krisztus Testére 
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gondolt – az univerzalisztikus szeretet. Közöltem volna vele, hogy drágám, tévedsz! Az 
Egyház dolga az örök élet hirdetése! Az első az örök élet! Járjunk szeretetben, igen, de az első 
az Evangélium. Mit kell hirdetni az Evangéliumban?  Úgy szerette Isten e világot, hogy az Ő 
egyszülött Fiát adta, ha valaki hiszen Őbenne, el ne vesszen, hanem örök élete legyen. 
Dicsőség Istennek! Krisztus Testének az üzenete elsősorban az örök élet, aztán Krisztus 
szeretete, a gyógyulások. A megfelelő dolgot mindig a megfelelő helyen kell tartani. De az 
első mindig az, hogy bejussunk a királyságba, és utána épül a többi. Ámen. Ezt muszáj volt 
elmondanom, hogy legyetek képben, mert hangzanak el olyan ostobaságok, hogy ne fordítsd 
oda a füled! Legyél békességben!  

Imádkozunk mindenkiért. Dicsőség Istennek! Istené legyen minden dicsőség! Halleluja! 
Áldott további vasárnapot és áldott hetet kívánunk mindenkinek a jövő hétre, hitben erősen, 
győztesen, és áldottak vagyunk! Dicsőség Istennek 

 
 
*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 
A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 
 

 

 


